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Opening en vaststelling agenda  

De vergadering vindt digitaal plaats. Met uitzondering van één lid, zijn alle leden 

aanwezig. Tevens nemen de algemeen secretaris, drie stafmedewerkers en de 

communicatieadviseur deel. 

 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom.  

 

 

Mededelingen 

 

Mogelijk of schijnbaar conflicterende activiteiten en activiteiten van belang voor 

het NCad 

Jan-Bas Prins geeft aan gevraagd te zijn deel te nemen in een panel bij een EU 

bijeenkomst getiteld; ‘The future of life science research in Europe and how 

animal and non-animal approaches can contribute’ die op 25 oktober 

georganiseerd wordt door de French national alliance for life sciences and health, 

the life sciences alliance organization in Duitsland, NWO en ZonMw. Hij zal daar op 

persoonlijke titel aan deelnemen. 

 

Bij de bespreking van het jaarplan NCad 2023 kan onderwerp BATI besproken 

worden. Jan-Bas Prins zal daarbij enkel desgevraagd inhoudelijke informatie 

geven en niet aan een eventuele discussie deelnemen, omdat hij eerder aan dit 

onderwerp heeft gewerkt vanuit een andere functie. 

 

 

Presentatie krachtenveldanalyse 

Een ingehuurde expert geeft presentatie over lobby krachten op het gebied van 

dierproeven en hoe deze in beeld gebracht kunnen worden. Het betreft een quick-

scan van verschillende stakeholders binnen Europa richting de Europese 

Commissie en het Europees Parlement. Voor nu geeft het een eerste inzicht in het 

krachtenveld omtrent de lobbydynamiek in Europa rondom het gebruik van 

proefdieren, die gebruikt kan worden bij de verdere invulling van  vervolgadvies 

over transitie.  
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Concept jaarplan 2023 

De algemeen secretaris geeft een toelichting op het concept jaarplan 2023. De 

werkzaamheden die worden voorgesteld, zullen meer menskracht vergen dan 

beschikbaar in de staf. Op 17 oktober hebben de algemeen secretaris en de 

voorzitter een gesprek met de directeur van de Directie DAD van het ministerie 

van LNV. Tijdens dat gesprek zal het jaarplan ook worden besproken. Op een 

aantal punten wordt inhoudelijk nader ingegaan, waaronder BATI en de rol van 

het NCad daarin. Voor het symposium dat het NCad volgend jaar zou willen 

organiseren zal de staf een voorstel doen en dat in de volgende vergadering aan 

het NCad voorleggen. 

Het voorliggend jaarplan wordt door het NCad in conceptvorm overgenomen. 

Vaststelling volgt na bespreking met LNV. Volgend voorjaar zal een mid-term 

review plaatsvinden. Mochten er belangrijke adviesvragen vanuit LNV komen dan 

dient er alsnog geprioriteerd te worden in de werkzaamheden die nu zijn 

voorgesteld in het jaarplan 2023 gezien de beperkte beschikbare capaciteit in de 

staf. Indien er nieuwe taken voor het NCad zouden bijkomen zou dat gepaard 

moeten gaan met extra financiële middelen. 

 

 

Procedure vervulling vacature 

De algemeen secretaris geeft een toelichting op de procedure voor de invulling 

van de vacature die is ontstaan bij het NCad door vertrek van Monique Janssens. 

De vacature staat tot 24 oktober open. De selectie zal middels een brievenronde 

en twee gespreksrondes plaats vinden. Bij iedere gespreksronde zullen in ieder 

geval twee NCad-leden aanwezig zijn. 

 

 
Mededelingen vervolg 
 

Regulier overleg met de NVDEC 
De voorzitter geeft een korte terugkoppeling van het gesprek. Besproken is waar 
beide partijen momenteel mee bezig zijn. Daarnaast is stilgestaan bij de vragen 
waarover de CCD advies had gevraagd aan de NVDEC en in het bijzonder de vraag 
over transleerbaarheid die bij het NCad is neergelegd. De NCad-leden hebben het 
concept-verslag toegestuurd gekregen en hadden daar geen vragen over. 
 

Regulier overleg met IvD Platform 
Het verantwoordelijke NCad-lid geeft een terugkoppeling van het gesprek. Een 
aantal onderwerpen is besproken waaronder het Harry Blom beraad dat in 2023 
georganiseerd zal worden. Het zal niet samengevoegd worden met het RSPCA-

symposium dat het NCad in samenwerking met IvD-platform en RSPCA in 2023 
organiseert, aangezien het verschillende doelgroepen betreft. De volgende 

onderwerpen zijn tijdens het overleg aan de orde gekomen: CoPs, de evaluatie 
van het stelsel en transparantie. 
 
Regulier overleg met DALAS 
Het verantwoordelijke NCad-lid geeft een terugkoppeling van het gesprek. Er is 
onder andere gesproken over het op te zetten community platform en de rol van 
het NCad daarin. Het NCad zou een positie kunnen innemen waarbij documenten 

gedeeld kunnen worden. Tevens is er gesproken over competentietrainingen die 
op 23 februari zullen plaatsvinden. 
 
 
Actielijst 
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Er zijn geen aanvullingen betreffende de actielijst.  

 

 

Verslag vorige bijeenkomst 

Met enkele wijzigingen wordt het verslag vastgesteld. 

  

 

Rondvraag 

De algemeen secretaris attendeert op de door TPI georganiseerde Dialoog Dag 

Proefdiervrije Innovatie die op 22 november plaatsvindt. In die dialoog wil TPI het 

volle spectrum van opvattingen en dilemma’s over proefdiervrije innovaties 

verkennen en weergeven. Dat helpt om vragen, twijfels, zorgen, bezwaren en 

idealen te verwoorden en te onderzoeken. Het wordt aangeraden daarbij aanwezig 

te zijn; men moet zich daarvoor van tevoren aanmelden. 

 

 


